

REFERAT

Holbæk

Torsdag den.19.marts 2026 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Kenneth Lindrup Larsen, Martin Lund Sørensen og Lis Hævdholm
Afbud:	Svend-Erik Skaarup (der spiller kamp= lovligt forfald)
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt, dog at pkt. 3 rykkes til pkt. 9
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Forældredag blev aflyst pga. for få tilmeldinger. Frank skal huske at søge udstyrspuljen. Trænermøde i Bat60 er endnu ikke afholdt. Frank.
3. Status på økonomi.	Frank gennemgik økonomien, samt det opdaterede budget. Vi afventer tilbagemelding på fondsansøgninger. Vi har indkøbt 10 nye borde, der også er samlet. Tak for det!
4. Årets Mestre	Ved ØM vandt Lars Bjerre guld i 60 rækken og Morten Sylvest guld i double sammen med makker fra anden klub. Herudover var der flere sølv og bronzevindere, men ifølge ordlyd for Årets mestre, er det kun holdmesterskaber, der skal hyldes. Lis skal gå videre med undersøgelse af dette.
5. Veteran DM 2. og 3.maj 26	Svend-Erik har styr på musik. Han og Frank har haft møder med Sportsbyen om afvikling af festen, mad mm. Og der er ved at være styr på det. Frank sørger for frivillige til opsætning og nedtagning af materiel, men herudover skal der bruges en række frivillige undervejs i stævnet og om aftenen.
6. Planlægning af generalforsamling d.22.april.	Tina har udarbejdet indbydelse til generalforsamling, der indeholder en nyhed. Vi bør lave en brugerundersøgelse og søge oplysning om, hvad vi gør godt, og hvad der er af ønsker til fremtiden. Frank, Ole, Kenneth og Svend-Erik er på valg. De tre førstnævnte er villige til genvalg, mens Svend-Erik har meddelt, at han ikke ønsker genvalg. Der var enighed om, hvem der skulle modtage vandrepokalen. De tre øvrige bestyrelsesmedlemmer, Tina, Lis og Martin er ikke på valg i år.

Dagsorden	Referat
7. Arbejdsgrupper – status.	
A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Ad A. Vi afventer svar på fondsansøgning. Lis har søgt foreningspuljen og vi har modtaget 20.300 kr. til 2 borde med alt tilbehør.
B) Stævnegruppe (Kenneth, Martin og Katja) – nyt?	Ad B. Marts stævnet kører som det skal, Christian fra Virum kommer og hjælper ved bordet. Bestyrelsen fordelte nogle opgaver til hhv. lørdag og søndag. Frank sørger for hjælpere til opsætning og nedtagning, hhv. fredag aften og søndag aften.
8. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Ad a. Katja har sendt en mail til alle med oplysninger om aktiviteter i ungdomsafdelingen. Skole OL har været stor succes, og klubben stiller med 8 mand til afvikling af finalestævnet. Dette bliver belønnet, og vi skal sørge for, at belønningen havner det rette sted. Næste sæson et stjernestævne, som vi bør søge ind på, og Frank/Ole skal søge ½ multihal i sæson 26/27. Det sidste begynderstævne er den 11.april og Martin tager med. Fælles klubmesterskab kan ligge den 9.maj og Frank undersøger snarest om vi kan få badmintonhallen. Sommerafslutning for ungdom skal formentlig være den 13.juni. Martin aftaler nærmere med Verner om afviklingen. Lis oplyste, at Bordtennis Danmark har imødekommet vores ansøgning om at afholde Danmarks mesterskaber for ungdom i 2027 Og 2028. Dette afvikles den første weekend i maj måned, og Ole har søgt og fået multihallen til det.
b) Seniorafdelingen	Ad b. Kenneth oplyste, at førsteholdet i serie 1 er gået ubesejret igennem og rykker op i Øst serien. 2.holdet bliver i serie 1. De øvrige hold i serie 2 og 3 holder deres placering i de respektive rækker, mens serie 4 holdet vandt deres række og rykker op. Førsteholdet får behov for 1-2 spillere mere, og vi drøftede muligheder. Kenneth sonderer terrænet. Desuden har vi nu så mange dygtige ungdoms- og senior damespillere, at vi bør søge at oprette et 1.divisionshold for damer. Kenneth tager hånd om dette.
c) Bat60-afdelingen	Ad c. Der er nu 199 aktive Bat 60 spillere, og der kommer hele tiden nye til. Der er store pladsproblemer, men Frank forsøger at løse det fra gang til gang. Frank vil afholde et møde med de folk, der står for tilrettelæggelse af turnering tirsdag og torsdag.
d) Webmaster	Oplysninger om Fritidspas er lagt på hjemmesiden. Martin skal oplyse trænerne om muligheden.
e) Øvrige.	Ad e. Vi har fået opfordring fra kommunen om igen at være med til at afholde sommerferieaktivitet.

Dagsorden	Referat
	Lis har sonderet terrænet hos trænerne, og foreløbig har Verner og Claus sagt ja til at være med. Lis skal være tovholder på det. Martin skal forhøre hos øvrige trænere om de vil være med. Det afholdes i uge 27, tirsdag og torsdag kl. 12-14. Der kommer ny version af spilletrøjer, og spørgsmål om prisen holder, hvilket Kenneth skal spørge Preben om. Det er blevet dyrere at få tryk på trøjer. Når det hele ligger fast, skal priserne på hjemmesiden justeres (Ole)
9. Meddelelser fra formanden.	I Bordtennis Danmark er der klubbernes dag den 20.juni og årsmøde den 21.juni. Vi besluttede at Tina og Lis deltager begge dage, og Frank og Kenneth deltager om lørdagen. Formanden har modtaget en række spørgsmål fra formanden for det regionale netværk (Mads fra Lejre), og disse blev besvaret i fællesskab. Helle O har tilbudt at fortælle om sin tid på Grønland, og vi foreslår, at det bliver onsdag den 29.april kl. 15 i Vip 2. Husk at alle skal levere bidrag til årsberetning senest den 20.marts.
10.Kalender og årshjul	Alt under årshjulet og kalender kan vi sætte x ved.
11.Punkter til næste møde og næste mødedato	Næste møde er aftalt til mandag den 13.april 2026 kl. 19.00 i Sportsbyen
12.Evt.	Langt møde, men som altid i god og positiv ånd. TAK.